
Protokół nr 1/2019 
sesji inauguracyjnej Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice 

z 25 kwietnia 2019 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miasta Poznania, pan Grzegorz Ganowicz otworzył sesję o godz. 18.30 w sali 
sesyjnej Urzędu Miasta Poznania, pl. Kolegiacki 17, stwierdził obecność 15 radnych, przedstawił 
porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz powołał 
protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania Jednostek 
Pomocniczych Jeżyce. 
 
Punkt 2: Odczytanie uchwały Miejskiego Zespołu ds. Wyborów Osiedlowych w sprawie 
stwierdzenia ważności przeprowadzonych w dniu 24 marca 2019 r. wyborów do Rady Osiedla 
Krzyżowniki-Smochowice. 
Przewodniczący Rady Miasta, pan Grzegorz Gapowicz odczytał treść uchwały nr 176/2019 Miejskiego 
Zespołu ds. Wyborów Osiedlowych z 3.04.2019 r. w sprawie stwierdzenia ważności wyborów do Rady 
Osiedla Krzyżowniki-Smochowice (załącznik nr 3). 
 
Punkt 3: Ślubowanie członków Rady Osiedla i wręczenie zaświadczeń o wyborze. 

Treść ślubowania: 

„Ślubuję uroczyście jako radny Osiedla Krzyżowniki-Smochowice pracować dla dobra  

i pomyślności Osiedla i Miasta Poznania, działać zawsze zgodnie z prawem oraz interesami 

Osiedla i jego mieszkańców, godnie i rzetelnie reprezentować swoich wyborców, troszczyć się  

o ich sprawy oraz nie szczędzić sił dla wykonywania zadań Osiedla”  

Ślubowało 15 członków Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 
Przewodniczący Rady Miasta, pan Grzegorz Ganowicz wręczył Radnym zaświadczenia.  
 
Punkt 4: Przedstawienie informacji o zasadach wyboru Przewodniczącego Rady.  
Przewodniczący Rady Miasta, pan Grzegorz Ganowicz zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do 
zaproponowanej informacji o zasadach wybory Przewodniczącego Rady? Nikt nie zgłosił uwag. 
Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania (załącznik nr 4). 
Głosowało 15 radnych. 
Za   15, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
 
Punkt 5: Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
Przystąpiono do powołania Komisji Skrutacyjnej. Swoje kandydatury zgłosili pan Robert Radecki, pani 
Magdalena Ratajczak oraz pan Radosław Sekulski. Przewodniczący Rady zarządził przeprowadzenie 
głosowania. 
Głosowało 15 radnych. 
Za   12, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  3. 
  
Punkt 6: Zgłaszanie i autoprezentacja kandydatów na Przewodniczącego Rady. 
Radny, pan Maciej Bedyński zgłosił kandydaturę Pana Przemysława Polcyna, który wyraził zgodę na 
kandydowanie. Radny, pan Zygmunt Pawlik zgłosił kandydaturę pani Marii Najewskiej, która nie 
wyraziła zgody na kandydowanie. Radny, pan Zygmunt Pawlik zgłosił również kandydaturę pana 
Witolda Puchalskiego, który nie wyraził zgody na kandydowanie. Następnie kandydat, pan 
Przemysław Polcyn dokonał krótkiej autoprezentacji. 
 
Punkt 7: Przeprowadzenie głosowania i ogłoszenie wyników wyborów na Przewodniczącego 
Rady Osiedla.  
Przewodniczący Rady Miasta, pan Grzegorz Ganowicz zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Przewodniczący Komisji skrutacyjnej odczytał treść protokołu głosowania. 
 



 
Wyniki głosowania. 
 
Głosowało 15 radnych. 
Oddano głosów ważnych   14, 
Ważnych bez dokonania wyboru  1, 
Nieważnych     0. 
 
W wyniku głosowania Przewodniczącym Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice został  
pan Przemysław Polcyn, który otrzymał 14 głosów. 
Wynik wyborów odzwierciedla uchwała Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice o wyborze 
Przewodniczącego Rady (załącznik nr 5) oraz protokół Komisji skrutacyjnej (załącznik nr 6), 
stanowiący integralną część tej uchwały. 
Uchwała nr I/1/VIII/2019  
 
Następnie Przewodniczący Rady Miasta, pan Grzegorz Ganowicz przekazał prowadzenie obrad nowo 
wybranemu Przewodniczącemu Rady Osiedla, panu Przemysławowi Polcynowi. 
 
Punkt 8: Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zaproponował termin najbliższej sesji 06.05.2019  
o godz. 19.00. Członkowie Rady przychylili się do propozycji. 
 
Punkt 9: Zamknięcie obrad sesji inauguracyjnej. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył obrady sesji o godz. 19.00. 
 

 
 

 

 

Protokółowała 

A. Rabczewska 

 

 

 


